

## **Notulen Dorpsraadvergadering d.d. 6 december 2023**

**Aanwezig:** Goof Buijs(voorzitter); Arda Wolterbeek Muller; Ruud Kroon (penningmeester); Johanna Huizer(notulist)

**Afwezig:** met bericht Sicco Weertman en Eric Bosman

**Gasten:** Cor Te Boekhorst; Hetty Pott-Buter; Charles Dekker.

### **1. Opening**

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Zoals gebruikelijk krijgen de gasten als eerste het woord. Charles wil graag weten wat de stand van zaken is rondom het opnieuw inrichten van het Nieuwland. De school is af en in het verkeersbesluit van 3 jaar geleden zou een nieuwe verbeterde inrichting van het parkeerterrein dan plaatsvinden. Tot nu toe zijn er alleen nieuwe borden geplaatst, evenals pijlen en de rijrichting is aangepast. Cor en Arda praten Charles bij over het gedane werk door de Werkgroep Verkeer. M.n. ook over de parkeerplaats voor 1 bus met een max van 2 uur.

Charles ziet regelmatig gevaarlijke situaties, die wat hem betreft door de dorpsraad moeten worden opgepakt. De Werkgroep Verkeer is zich hier van bewust, het werd ook genoemd in de gedane Verkeersenquête. In het overleg met de werkgroep verkeer van de gemeente is het ook aan de orde geweest. En wordt meegenomen in de werkrooster voor het komend jaar. Maar men kan altijd klagen bij de gemeente, zijnde inwoner van Broek.

### **2. Concept Notulen d.d. 1 november 2023**

Als eerste blijkt dat niet de juiste concept notulen zijn rondgestuurd, hiervoor excuus!!

\*\* blz 1 - tekstueel geen op-aanmerkingen. Actiepunt DR komt apart aan de orde.

N.a.v. punt 3 heeft Goof contact gehad met Bram. Horen we over terug. Zijn contact met Mona Keizer heeft niets opgeleverd. We moeten alert blijven!

N.a.v. het fietstunneltje staat er 22 december een gesprek gepland met de burgemeester. Voor dit gesprek zal Ruud een tijds-overzicht maken en opsturen naar het

Bestuurssecretariaat ter info vooraf. Ook maakt hij een strategisch overzicht ter plaatsing op DR site. **Actie: Ruud**

Nav punt 4. We hebben momenteel 3 werkgroepen, die over een eigen email-adres beschikken (zie dr site). De leden van de werkgroepen krijgen deze mails binnen, evenals het secretariaat en de voorzitter van de dorpsraad. Werkgroep Verkeer voorzitter Sicco; werkgroep Wonen voorzitter Ruud; Onderdoorgang voorzitter Goof.

\*\* blz 2 - Goof en Eric gaan een dorps-visie op papier zetten, aan de hand waarvan de dorpsraad zich kan inzetten voor het dorp. Met een terugtrekkende overheid wordt er wellicht een andere inzet gevraagd.(zie verder punt 5) **Actie: Goof/Eric**

Er geen verdere op-aanmerkingen zijnde worden de notulen vastgesteld met dank aan....

### **3. Ingekomen post/mails en naar aanleiding van:**

\*\*\* n.a.v. overleg met de wethouder is de nieuwe datum nu 7 februari 2024.

\*\*\* n.a.v. vraag Groenvoorziening, graag Paul Plantsoen opknappen!

\*\*\* n.a.v. Katwoude. B&W nemen op 14 december a.s. de definitieve beslissing over wel/ geen eigen Milieustraat in de Gemeente Waterland.

### **4. Werkgroepen.**

\*\* Onderdoorgang.

Tjeerd Burger (Arcadis) heeft een blog gemaakt, die interessant is om de totale werkwijze te begrijpen. (<https://www.arcadis.com/nl-nl/knowledge-hub/blog/netherlands/tjeerd-burger/2023/ontwerp-voor-de-onderdoorgang-n247-in-co-creatie>)

doorsturen naar de werkgroep).

We hebben een aantal politici aangeschreven, maar nog niets terug gehoord.

Wethouder Scheepstra is niet bij de Stuurgroep aanwezig geweest! Maar heeft toegezegd zich sterk te maken om de financiële situatie onder de aandacht te blijven brengen. Ook heeft de Rijksoverheid nog niets van zich laten horen! Alert blijven!!

\*\* Verkeer.

De werkgroep Verkeer heeft een nieuw lid, t.w. Sjoerd Koers! Rapport nav de verkeer-enquête is klaar. Is naar de gemeente gestuurd, moet ook op de DR-website. **Actie:Goof**  
Er is ook een plan om begin 2024 een avond te organiseren in Broek om de verkeersproblematiek te bespreken en mogelijke oplossingen/goede ideeën op te halen. Wordt vervolgd.

\*\* Wonen.

KEBO-terrein, raadsbesluit is genomen. Alle vergunningen zijn binnen, nu start inspraakperiode.

Er is een gesprek geweest met mevr Marien Blok van G.W. betr. het terrein waar de tijdelijke school heeft gestaan. Idee is om daar te bouwen,(sociale woningbouw). SDOB heeft wel de wens dan om het eigen voetbalveld te laten voorzien van kunstgras. Het geen een kostbare zaak is. Wordt vervolgd.

\*\* Ruud heeft gesprek gehad met dhr. Hans Nijman (commercieel directeur bijzondere woonprojecten. Ruud heeft hem doorverwezen naar de gemeente.

## **5. Wat verder ter tafel komt.**

\*\*\* geen aanmerkingen op de 4 genoemde punten. Wordt aan gewerkt, wordt vervolgd.

\*\*\* Ontwikkelen dorpsvisie. (extra punt Goof) Het idee is om een enquête houden in het dorp, met als doel een dorpsvisie te kunnen ontwikkelen. We kunnen daar de hulp van Jan Stam van Dorpswerk N-H voor inroepen. Want de vraag is natuurlijk “hoe zet je zoiets uit in het dorp”? We vinden het een erg goed idee.

Goof gaat er, samen met Eric verder mee aan de slag. **Actie: Goof/Eric**

## **6. Rondvraag.**

\*\* in het Streekblad staat de aankondiging dat er een nieuwe marktkraam komt op het Nieuwland. Is niet bekend bij ons, als Dorpsraad. Wat betekent dat voor de andere kraamhouders? Johanna neemt contact op met de gemeente. **Actie: Johanna**

\*\* Vraag Jerome over de ondersteuning vanuit de Dorpsraad. We krijgen niet duidelijk wat hij daar precies mee bedoelt, cq vraagt. Johanna Neemt contact op.**Actie: Johanna**

Er verder geen vragen meer zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 21.50 uur.

**Eerstvolgende DR vergadering op 10 januari 2024 om 20.15 uur**